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                                                                                                           Kożuchów, 28.09.2020 r. 
 
Nasz znak: OR.0003.26.2020.MR 
 
                                                                                                      Pan/ Pani  

                                                                                                      ............................................... 

                                                                                                      ............................................... 

 

sprawa: interpelacje radnych Rady Miejskiej w Kożuchowie. 

Informuję, że na sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie w dniu 24 września 2020 roku, zgłoszono 

następujące interpelacje:  

 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej 

Cyt.: 

1. „Wnoszę wspólnie z radnym Grzegorzem Wajman, o rozważenie możliwości zainstalowania 

dodatkowych lamp na istniejących słupach oświetleniowych wzdłuż ulicy Koszarowej w Kożuchowie.” 

 

Nowocień Andrzej – radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

2. „Proszę o wykonanie prac melioracyjnych rowu, znajdującego się w miejscowości Stypułów, 

graniczącego z boiskiem sportowym. Rów zamieszkały jest przez bobry, które poprzez budowę żeremi 

i spiętrzeń powodują zalewanie ww. terenu, uniemożliwiając korzystanie. Jednocześnie wyjaśniam, że 

przedmiotowy rów oznaczony jest na działkach 7/1 i 7/2 – jest to ciek Brzeźnica - Stypułów.” 

 

Perdian Halina – radna Rady Miejskiej 

Cyt.: 

3. „Proszę o wycięcie drzewa z gatunku wierzba, rosnącego na ul. Klasztornej przy budynku 

mieszkalnym nr 5. Drzewo złamało się i stoi sam pień, który jest suchy w środku i porośnięty jest hubą.” 

4. „Proszę o wycięcie dwóch drzew z gatunku modrzew, rosnących na ul. Klasztornej 5. Drzewa 

usychają, sypią się igły, łamią się gałęzie i spadają na chodnik. Zagraża to bezpieczeństwu 

przechodzących chodnikiem mieszkańców.” 

 

 

 



2 
 

Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

5. „Proszę o zajęcie się problemem dojazdu do szkoły ponadpodstawowej ucznia z miejscowości Bulin. 

Ww. problem był Panu zgłaszany przez rodzica, jak i z tego co wiem zgłaszany był również do innych 

radnych, jak i do Pani Starosty powiatu nowosolskiego.” 

6. „W związku ze złożonym wnioskiem przez parafię pw. Świętej Rodziny w Lubieszowie, dotyczącym 

dofinansowania prac remontowych kościoła w Studzieńcu pw. Św. Wawrzyńca, na który parafia 

otrzymała dofinansowanie z Ministerstwa Kultury, proszę o jak najszybsze formalne rozpatrzenie 

wniosku w tej sprawie, złożonego wniosku przez proboszcza tut. parafii. Dalszy brak formalnej 

odpowiedzi uniemożliwia również parafii szukanie pomocy w tym zakresie poza gminą Kożuchów, 

bowiem jednym z podstawowych pytań w tym zakresie zadawanych przez mieszkańców miejscowości 

i parafian jest czy gmina Kożuchów wesprze remont? A ww. remont musi zostać zakończony do końca 

br.” 

7. „W nawiązaniu do pytań zadanych na Komisji Społeczno-Budżetowej w dniu 23 września br., proszę 

o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania odnośnie zasobów mieszkaniowych gminy Kożuchów: 

a) Gminna Komisja Mieszkaniowa w roku 2019 rozpatrywała 16 wniosków z czego 4 wnioski 

otrzymały opinie pozytywną i osoby te zostały dopisane do listy oczekujących, czy którakolwiek z tych 

4 osób otrzymała lokal mieszkalny z zasobów gminy? 

b) Czy którakolwiek z pozostałych osób – wniosków (12, których wnioski miały opinię 

negatywną lub do uzupełnienia) wydaną przez Komisję Mieszkaniową otrzymały lokal mieszkalny? 

c) Gmina Kożuchów w roku 2019 i w styczniu 2020 przyznała łącznie 20 lokali mieszkalnych 

(19 lokali – 2019 i 1 lokal styczeń 2020), proszę o informację ile osób ze wskazanych w zapytaniu 

łącznie 20 było wcześniej wpisanych na listę oczekujących i ile osób z pośród tych 20 było wcześniej 

weryfikowanych przez Gminną Komisję Mieszkaniową?” 

8. „Ponawiam swoja interpelację z dnia 3 września br. w sprawie dotyczącej zamiaru sprzedaży działki 

nr 97/1 w Książu Śląskim w zakresie pkt 2 o brzmieniu cyt.: „2. wnioskuję o natychmiastowe 

wprowadzenie wewnętrznych procedur weryfikacyjnych zasadności i sporządzanych wycen za 

nieruchomości mające być przedmiotem sprzedaży”. Bowiem odpowiedź udzielona na interpelację nie 

udziela odpowiedzi w tym zakresie. Proszę o jednoznaczne stanowisko w tej sprawie. 

Iskra Anna, Kardynał Henryk – radni Rady Miejskiej  

Cyt.: 

 

9. „Proszę o wycięcie drzew (Lipy – 2 szt.) na Podbrzeziu Dolnym przy Gospodarstwie 

Agroturystycznym Pana Gołdy, ul. Główna 1. Jedno drzewo jest uszkodzone, Gmina na zgłoszenie 

mieszkańców występowała już o zgody na ich wycięcie, z otrzymanych informacji od pracownika 

Urzędu Miejskiego wynika, że posiadamy już wszelkie pozwolenia.” 
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10. „Działka nr 134/2 obr. 1 przy ul. Nowosolnej nie jest naszym terenem (jednak jest w jakieś 

mierze wizytówką naszego miasta (mieści się przy głównej ulicy Nowosolnej), teren jest zarośnięty, 

nie wygląda to dobrze i estetycznie. W związku z powyższym zwracam się z prośbą o wystąpienie 

do właściciela działki tj. powiatu nowosolskiego o utrzymywanie jej w należytym stanie.” 

 

11. „Zwracam się z prośbą o dokonanie przeglądu drzew rosnących wzdłuż Kożusznej na 

Podbrzeziu Dolnym (głównie za budynkiem przy ul. Zygmuntowskiej 3 dz. nr 1262/1), niektóre 

drzewa są przechylone, mieszkańcy boją się o swoje bezpieczeństwo oraz o swoje gospodarstwa 

domowe.” 

 

12. „Zwracam się z prośbą o przecinkę drzew, mieszczących się wzdłuż ulicy Moniuszki (od wjazdu 

do przychodni do zakrętu na Glinianki). Z informacji jakie posiadam tym terenem zajmuje się na 

zlecenie powiatu nowosolskiego PUK USKOM Sp. z o.o.” 

 

13. „W nawiązaniu do pisma nr OR.0003.26.2019.MR z dnia 10.10.2019 w sprawie naprawy 

studzienek w ul. Żagańskiej, informujemy, że studzienki miały zostać naprawione do 30.06.2020 r. 

przez PUK USKOM. Jest już m-c wrzesień i nic się nie dzieje. Ponadto otrzymałam pismo nr ZDW-

ZG-WZD-550-253/2020 z dnia 19.08.2020 r. od Zarządu Dróg Wojewódzkich potwierdzające, że 

w zakresie regulacji włazów studni kanalizacji sanitarnej zlokalizowanych w ciągu drogi 

wojewódzkiej nr 296 w m. Kożuchów i Podbrzeziu Górnym podmiotem odpowiedzialnym za 

regulację studni jest PUK USKOM, które zostało wezwane do wykonania regulacji w terminie do 

30.09.2020 r. Proszę o konkretne sprecyzowanie terminu wykonania w/w prac.” 

 

14. „Pismem nr ZDW-ZG-WZD-550-253/2020 z dnia 19.08.2020 r., Zarząd Dróg Wojewódzkich 

wskazał, że to Gmina Kożuchów powinna usunąć uskok poprzez obniżenie krawężnika wraz 

nawierzchnią z kostki betonowej pasie drogi gminnej lub wyrównanie nawierzchni bitumicznej na 

zjeździe w pasie drogowym drogi wojewódzkiej nr 283. W związku z powyższym proszę 

o informacje, kiedy możemy się spodziewać wykonania w/w prac.” 

 

15. „Prosimy o naprawę lub wymianę ławki do siedzenia, która znajduje się przy zakręcie na 

cmentarz przy ul. Nowosolnej.” 

 

16. „W związku z otrzymaną informacją o uzyskanych pozwoleniach na wycięcie różnych drzew na 

terenie w naszej Gminie prosimy o wykaz drzew, które należy wyciąć. Informujemy, że znani nam 

są wykonawcy, którzy taką usługę mogą wykonać za darmo (zabiorą jedynie drzewo).” 

 

17. „Zwracamy się z prośbą o wymianę słupów drewnianych z siecią elektryczną 

i telekomunikacyjną ze względu na ich zły stan techniczny wzdłuż ul. Moniuszki.” 

 

  Przewodniczący Rady Miejskiej 

           Ireneusz Drzewiecki 

http://or.0003.26.2019.mr/

